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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 22. zasedání AS FSv, které se konalo dne 16.6.2010

 

Přítomni: viz. prezenční listina 
Hosté:  Mgr. Gazda, prof. Máca, prof. Šenberger
 
Dr. Šibrava zahájil 22. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem.  
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Změna studijních předpisů 
3. Podmínky přijetí ke studiu v doktorských programech 
4. Příprava voleb do AS 
5. Různé 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
 
Pan tajemník připravil a odprezentoval způsob tvorby rozpočtu a přislíbil rozeslání podkladů 
ohledně mezd.  
Zápis byl schválen beze změn.  
 
Bod 2.  Změna studijních předpisů 
 
Změna čl. 2 odst. 6 Směrnice děkana pro realizaci studijních programů a státní závěrečné zkoušky 
na Fakultě stavební ČVUT v Praze. 
Předkládá z pověření děkanky fakulty k projednání Akademickému senátu FSv prof. Máca. 
 
Původní znění: 
„Zkoušku lze konat nejpozději do konce zkouškového období letního semestru akademického 
roku, ve kterém byl předmět zapsán“. 
 
Navrhovaná úprava: 
„Zkoušku lze konat nejpozději do konce zkouškového období semestru, ve kterém byl předmět 
zapsán“. 
Účinnost změny od akademického roku 2010/2011. 
 
Pedagogická komise návrh projednala a doporučuje jej ke schválení.  
 
Hlasování o souhlasu předloženého návrhu studijních předpisů: 
Pro: 20 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 4 (z 24 přítomných senátorů) 
 
Bod 3. Podmínky pro přijetí do doktorských studijních programů 
 
V podmínkách byla aktualizována data.  
Akademický senát doporučuje, aby diplomy vydané ČVUT mohly být ověřeny přímo Fakultou 
stavební. 
 
Hlasování o souhlasu s předloženými podmínkami pro přijetí doktorských studijních programů: 
Pro: 23 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 1 (z 24 přítomných senátorů) 
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Bod 4.  Příprava voleb do AS 
 
Jako předsedou komise pro přípravu voleb byl jmenován Jiří Cajthaml, který zajistí alespoň další 
dva členy komise. 
 
Bod 4.  Různé 
 
Paní děkanka předkládá AS návrh na udělení zlaté Felberovy medaile pro prof. Ing. Brožu, CSc. 
Činnost prof. Broži shrnul doc. Satrapa. Pro příště už nebude udělení Felberových medailí AS FSv 
schvalovat. Ze statutu Felberovy medaile vyplývá, že návrh na její udělení je v kompetenci 
vědecké rady. 
Hlasování o souhlasu s předloženým návrhem na udělení zlaté Felberovy medaile: 
Pro: 21 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 3 (z 24 přítomných senátorů) 
 
Novým náhradníkem do disciplinární komise byl navržen Bc. Jakub Šunka. 
Hlasování: 
Pro: 22 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
 
Prof. Šenberger odpověděl na dotazy technické komise: 
Náklady na realizaci změny prostor po knihovně činí 6 600 000,- Kč bez DPH. 
Budování nové zasedací místnosti děkana je odsunuto na příští rok. 
Nové výtahy budovy A budou součástí přestavby budovy v rámci stěhování FIT do horních pater 
objektu. Za celou akci zodpovídá prorektor Pavlík. 
Investiční záměr na výměnu výtahů budovy B v rozsahu 4 osobní a 2 nákladní výtahy je 
připraven, předpokládané investiční náklady 15 000 000,- Kč.  
Investiční záměr na výměnu fasády a markýzu je také připraven. Odhadované náklady 
16 000 000,- Kč. 
Schválení těchto investičních záměrů závisí na nové reorganizaci rektorátu. 
Parkování zaměstnanců v Nové budově musí být rozhodnuto na úrovni ČVUT. Vybudování 
nového parkoviště v Kolejní ulici by provázelo totální předělání kabelových rozvodů, což by bylo 
finančně neúnosné.  
Připomínky k projektům prof. Šenberger prošel a přislíbil detailní projednání s projektanty.  
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT bude v září. 
 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


